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Na dzisiejszej (10.02) sesji Rady Miasta Ustroń radni mają podjąć uchwałę o rozwiązaniu
spółki Termy Ustroń, której zadaniem było wybudowanie i zarządzenie kompleksem
basenów miejskich.
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Spółka zawiązana została w maju 2018 roku, jednak dwa lata później jej działalność została zawieszona z powodu
"ograniczenia kosztów jej funkcjonowania". - Z uwagi na fakt, iż funkcjonowanie spółki możliwe jest jedynie w
oparciu o dopłaty wspólnika, a miasto posiada obecnie ograniczone możliwości finansowania działalności
spółki, a ponadto nie istnieją precyzyjne i jednoznaczne wskazania co do kształtu i charakteru inwestycji,
nie zachodzą żadne przesłanki do tego, aby działalność spółki była kontynuowana - podkreśla Maria Sikora,
naczelnik Wydziału Prawnego Urzędu Miasta Ustroń w uzasadnieniu do uchwały, którą podejmować będą radni. 

Warto jednak zaznaczyć, że ustroński magistrat nie uważa rozwiązania spółki za "jednoznaczne z odstąpieniem od
planów realizacji budowy basenu na terenie miasta". 

Uzasadnienie uchwały można znaleźć tutaj. 
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https://ustron.esesja.pl/zalaczniki/167050/u-523_1600311.pdf
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